
 

ZAPISNIK 5. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: Ljubljana (predavalnica R1B, Filozofska fakulteta UL) 

Datum seje: 28. marec 2019 (17.00 – 18.26) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, podpredsednica Sara Šifrar 

Krajnik, poslanka Sara Ugrin, poslanka Sarah Tkalec, Beti Uršič, Anja Zidar, Jaka Šoster, 

Monika Marušič, Domen Iljaš, Blaž Šoba, Pika Kristan, Peter Černe (12) 

Ostali_e prisotni_e: Aïcha Boughazi, Neža Zdolšek (2) 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: Timotej Pavlin, Erazem 

Štancar, Neža Lukančič, Timotej Klopčič, Nejc Kralj (5) 

Dnevni red: 

1. potrditev zapisnika 4. redne seje 

2. finance 

3. potrditev oddelčnih projektov 

4. poročilo poslank 

5. Rdeča nit 

6. poročilo predsednice UO ŠOFF 

7. poročilo ŠSFF 

8. poročilo prodekana študenta 
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9. razno 

   
   Zala Blazina je prisotne pozdravila in ugotovila, da z 11 prisotnimi ob začetku seje ne 
dosegamo dvotretjinske večine za sprejemanje financ, zato bomo odprtje projektov 
najverjetneje sprejeli preko korespondenčne seje. Ostala seja bo potekala normalno, saj za 
ostale stvari potrebujemo polovično sklepčnost, ki jo dosegamo.  

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom 5. redne seje UO ŠOFF.  
ZA: 11       PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 1. Potrditev zapisnika 4. redne seje.	
     Zala Blazina je povedala, da zapisnika ne moremo sprejeti, ker med opravičeno odsotnimi 
člani UO ŠOFF ni bilo zapisanega predsednika ŠSFF Timoteja Klopčiča, čeprav je svojo 
odsotnost opravičil. Predlagala je, da potrditev zapisnika 4. redne seje UO ŠOFF prestavimo 
na naslednjo sejo.    

K točki 2. Finance	
      Ob odsotnosti predsednika in podpredsednice Finančne komisije je o financah poročal 
Jaka Šoster. Za mesec april je FK razporedila sredstva kot sledi: 
- Medoddelčna ekskurzija v Raveno (Oddelek za arheologijo, Oddelek za klasično filologijo 

in Oddelek za zgodovino): 300 € 
- Etno je fletno (Oddelek za etnologijo in kulturno antropologijo): 100 €  
- Delovni vikend (Oddelek za pedagogiko in andragogiko): sprva jim je FK nameravala 

nameniti 300 €, vendar so kasneje sklep ovrgli zaradi neustrezne finančne konstrukcije in 
manjkajočega drugega predračuna 

- Slovenistične majice (Oddelek za slovenistiko): 40 €  
- Cantus (Sitsit) (Oddelek za psihologijo): 64,82 € eur; tu je Jaka opomnil, da je projekt 

prosil za 165 €, vendar se glede na Pravilnik o sestavi, delovanju in poslovanju Finančne 
komisije UO ŠOFF obštudijske dejavnosti financira v višini 30 % zneska na predračunu, 
zato je FK znesek znižala na zgornjo vsoto 

- Mednarodni simpozij black metal teorije (Oddelek za filozofijo): 144,42 € 
- Rdeča nit (fakultetni projekt): 349,50 € 

 Jaka je podal še nekaj komentarjev na prijave projektov in dodeljena sredstva. 
Opozoril je predstavnike oddelkov, naj ob prijavi projekta pregledajo, če je vse tako, kot mora 
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biti. Pomembno je preveriti, pod katero kategorijo spada projekt, saj je glede na kategorijo v 
tabeli pravilnika o FK določeno, koliko sredstev lahko projekt dobi. Beti Uršič je dodala, da je 
ta tabela dostopna na koncu Pravilnika o sestavi, delovanju in poslovanju Finančne komisije 
UO ŠOFF ter dodala, naj bo ta pravilnik dostopen na Trello. Jaka je nadaljeval, da se pri 
reprezentanci največkrat upošteva pravilo 30 % zneska na predračunu, če pa gre za neko 
drugo dejavnost kot je npr. študijski dogodek, pa se lahko pri projektu zaprosi tudi za več 
sredstev. Opozoril je še, da če predstavniki oddelkov ne bodo izbrali ustrezne kategorije, bo to 
seveda storila FK. 
 Prav tako je pomembno, da predstavniki ob prijavljanju projektov na Trello predložijo 
dva predračuna in da je jasno označeno, kateri je izbrani predračun. Pri tem je tudi potrebno 
poudariti, da gre za dejanske predračune, s katerimi se ponudniki zakonsko zavežejo k ceni 
storitve ali dejavnosti, saj če gre le za ponudbo, se lahko zgodi, da bodo na koncu postavili 
višjo ceno. Predrčaun mora vsebovati osnovne podatke o podjetju ter podpis ali žig podjetja. 
Jaka je povedal, da korektni predračuni niso problematični pri ponudnikih, s katerimi veliko 
sodelujemo in so zanesljivi, problematično je pri drugih, nepoznanih. Če je predstavnik 
oziroma predstavnica sigurna v veljavnost ponudbe, potem bo FK odobrila projekt, vendar pa 
se morajo predstavniki zavedati, da morajo biti v primeru razlike v ceni pripravljeni poravnati 
preostali znesek, saj je to njihova odgovornost. 
 Jaka je izpostavil še situacijo glede financ v mesecu maju, saj vse kaže, da denarja ne 
bo dovolj, da bi odobrili finance vsem projektom, zato naj vodje projektov pričakujejo manjše 
vsote. Opozoril je predstavnike, naj imajo to v mislih, ko prijavljajo projekte za maj. Če imajo 
oddelki projekte, za katere bi potrebovali polno financiranje, naj se to poskusi prestaviti na 
naslednje mesece. Beti je dodala, da bo za maj pomembna dobra finančna konstrukcija in 
popolna prijava, kajti če bo vse narejeno tako kot mora biti in je projekt dobro utemeljen, 
bodo projekti dobili sredstva, projekti, ki niso pravilno prijavljeni, pa bodo zavrnjeni.  
 Sarah Tkalec je povedala, da naj enaki kriterijo veljajo tudi naslednje mesece, ko bo  
prijav manj. Jaka je temu pritrdil in dodal, da se je FK v zadnjih mesecih veliko naučila in da 
se bodo strožjih kriterijev držali. Na koncu je še enkrat poudaril, da s pravilno prijavo 
projektov FK tudi ščiti predstavnike s preverjanjem in veljavnostjo predračunov, saj breme ob 
nepravilnostih pade na posameznike in nihče si ne želi, da bi posledice padle na člane UO 
ŠOFF.  
      
SKLEP 2: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom financ. 
ZA: 11       PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 3. Potrditev oddelčnih projektov.	
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 Zaradi nezadostne prisotnosti bo potrditev oddelčnih projektov sledila preko 
korespondenčne seje.  

K točki 4. Poročilo poslank  

 Pod to točko sta izmenično poročali Sara Ugrin in Sarah Tkalec. Najprej je Sara 
poročala o dogajanju na ŠOU v Ljubljani in ŠOS. Pred kratkim se je menjalo predsedstvo, 
Klemen Peran je namreč odstopil z mesta predsednika ŠOU v Ljubljani, saj je kandidiral za 
predsednika ŠOS, funkciji pa nista združljivi. Na 33. seji Skupščine ŠOS je bil izvoljen novi 
predsednik ŠOS Klemen Peran, na 6. redni seji ŠZ ŠOU v Ljubljani pa so bili izvoljeni nova 
predsednica ŠOU v Ljubljani Mubina Vrtagič in člani predsedstva, ki sicer ostajajo enaki kot 
prej. To so Jakob Jež, Kristjan Runovc, Blaž Plazar, Mitja Zorič, Tim Mišič in Tilen Vodeb 
Žmavc. 

 Poslanki sta opozorili na koristenje projeta Resorja za komunikacije in razoj, saj na 
mesečni in tedenski ravni objavljajo projekte fakultet. Vodje projektov jim torej lahko pošljejo 
svoje projekte za promocijo. Sarah Tkalec je dodala, da je bil pred kratkim na mailing listo 
poslano sporočilo s kontaknimi informaicji in da bo po seji ta mail še enkrat poslan. Sarah je 
na kratko predstavila še novo aplikacijo Leksi, kjer lahko študenti na eni aplikaciji dostopajo 
do VIS-a, informacij o dogodkih, študentski prehrani ipd.  
 Sara je napovedala dva bližajoča se dogodka, Marihuana marš in Bitka bendov ter 
povabila prisotne, da se dogodkov udeležijo. Povedala je še, da se je vodstvo Marihuana 
marša letos odločilo, da bo dogodek potekal v petek 19. aprila in ne na 20. april, kot je to v 
navadi.  
 Po fakultetah bodo potekale predstavitve krvodajalstva. Na Filozofski fakulteti bo 
predstavitev potekala v sredo, 3. aprila, med 10. in 13. uro, v okviru tega ima Rdeči križ 
rezervirano stojnico. Študenti bodo lahko izvedeli svojo krvno skupino, krvni sladkor, pritisk 
ter lahko se bodo vpisali v bazo krvodajalcev. Slednje je neobvezujoče, lahko pa preko baze 
študenti dobivajo brezplačna elektronska sporočila o krvodajalskih akcijah, pozive k 
darovanju, ko krvi primanjkuje ipd. V aprilu bo potekala tudi splošna študentska akcija 
Častim pol litra, v okviru katere so študenti vabljeni, da darujejo kri. Sarah je poudarila, da se 
ni treba udeležiti krvodajalskih akcij za darovanje, ta možnost je na voljo tudi vsak dan na 
Zavodu RS za transfuzijsko medicino.   
 Poslanki sta omenili tudi Improligo. V letošnjem letu so tekmovalci glede 
Medfakultetnega impro prvenstva izrazili željo, da bi se tekme izvajale na fakultetah, od 
koder prihajajo tekmovalci. Na Filozofski fakulteti se bo tekma odvijala v torek, 2. 4., ob 
17.00 v predavalnici 030.  
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 Od 1. do 18. aprila na fakulteti potekajo tudi Govori FF: Ciklus javnih predavanj, ki 
bodo v omenjenem času vsak dan ob 18. uri v učilnici 34. 
 Sarah je omenila, da v bo v prihodnjem mesecu potekala tudi kampanja o kontracepciji 
v organizaciji s strani ŠOU v Ljubljani. Študenti bodo imeli priložnost reševati ankete, na 
podlagi katerih bodo ugotavljali seznanjenost študentov s problematiko, potekale bodo tudi 
okrogle mize. Anja Zidar je ob tem izpostavila situacijo, ki se je zgodila na Svetovni dan 
aidsa, ko naj bi fakultete delile material za ozaveščanje o aidsu, Filozofska fakulteta pa je 
prejela zelo skromen paket. Sarah je povedala, da je na nepravilnost opozorila, vendar je do 
teh prišlo zaradi nesporazuma oziroma zaradi napake Medicinske fakultete.  
 Nazadnje je Sara povedala še, da bo po seji UO ŠOFF potekala tudi seja ŠZ ŠOU v 
Ljubljani, na kateri bodo potekale volitve za nadzorno komisijo ŠOS. 

SKLEP 3: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom poslank. 
ZA: 11       PROTI: 0      VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

- po glasovanju za 3. sklep sta sejo zapustila Sara Ugrin in Domen Iljaš, seji pa se je 
pridružil Peter Černe 

K točki 5. Rdeča nit  
 Anja Zidar je predstavnike oddelkov seznanila s potekom projekta Rdeča nit. 
Zaključna prireditev bo potekala v četrtek, 25. aprila, na ŠKUC-u. Trenutno organizacijska 
ekipa pripravlja ožje izbore prispevkov in se bliža dokončnemu izboru. Povedala je, da ekipa 
dela s polno paro in se že pripravljajo na zaključni dogodek.  
 Anja je prosila predstavnike za pomoč pri organizaciji dogodka in za pomoč na samem 
dogodku. Sarah Tkalec je vmes opozorila na dogovor, da kot član UO ŠOFF vsak pomaga pri 
izvedbi vsaj dveh fakultetnih projektov. Anja je nadaljevala, da se predvsem potrebuje več 
ljudi, med njimi tudi zaželjeno vsaj dva, ki imata avto in bi lahko pomagala s prevozom 
stvari, vsekakor pa se bo potrebovalo vse člane UO ŠOFF da delijo vabilo za zaključni 
dogodek, ko bo to izdano, vabilo pa bo poslano tudi na Resor za komunikacije in razvoj. 
Glede prostovoljcev za pomoč bo Anja poslala dodatno sporočilo z več informacijami. Za 
konec se je še zahvalila finančni komisiji za podporo projekta ter se opravičila za 
pomanjkljive predračune. Obrazložila je, da je do nepravilnosti prišlo zaradi prejetih napačnih 
informacij ter da bo organizacijska ekipa UO ŠOFF sproti obveščala o nadaljnjem poteku 
projekta.     
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SKLEP 4: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom projekta Rdeča nit. 
ZA: 10       PROTI: 0      VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

K točki 6. Poročilo predsednice UO ŠOFF. 
      
 Zala Blazina je prisotne seznanila s sestanekom vodstva UO ŠOFF glede financiranja 
projektov ter predstavila nov možni princip za sofinanciranje, saj trenutni sistem ne vzdrži 
količine projektov, lukenj v sistemu je preveč, pa tudi denarja je premalo. Nekateri oddelki 
pridobivajo sofinanciranje vsak mesec, medtem ko nekateri drugi oddelki za sofinanciranje 
prosijo nekajkrat na leto, takrat pa se lahko zgodi, da so prikrajšani za finance zaradi 
prevelikega števila projektov v dotičnem mesecu. Možnost za rešitev tega bi bila namenitev 
20 % vseh sredstev, ki jih prejme UO ŠOFF, za finanicranje fakultetnih projektov, preostalih 
80 % pa bi se razdelilo med oddelke glede na število študentov na oddelku, oddelki bi lahko 
potem razpolagali z vnaprej določeno vsoto denarja. Na ta način bi se omejilo oddelke, ti bi 
lahko imeli tudi več kot en projekt na mesec, če bi tako želeli, oddelki pa bi se lahko o 
razpolaganju s financami sami odločali. 
 Glede predlaganega principa se je razvila debata. Beti Uršič je izpostavila težavo 
oddelkov z več smermi, kjer ena smer prevladuje, ostale pa so zapostavljene, saj bi z novim 
principom verjetno ostale zapostavljene.  
 Pika Kristan je izpostavila pomembnost letnih načrtov, če bi sprejeli nov princip, bi 
pomembno vlogo imeli načrti, oddelki bi morali natančneje organizirati svoje dejavnosti, UO 
ŠOFF pa bi imel boljši pregled nad sredstvi in bi se lahko prilagajali oddelkom, ki bi recimo 
načrtovali dejavnosti za nekoliko več oz. nekoliko manj od predvidenega proračuna. Zala je 
dodala, da bi seveda imeli določeno rezervo od proračuna za fakultetne projekte, zato stvari 
ne bi bile dokončne.  
 Jaka Šoster je pozval k razmišljanju o tem, kako zamejiti oddelke, ki izkoriščajo 
pravilo enega projekta na mesec. Zala je dodala, da s tem ne bi omejili le določenih oddelkov, 
ampak bi bilo to pravilo, ki velja za vse. Problem je tudi pri majhnih oddelkih ter pri oddelkih, 
ki temeljijo na ekskurzijah. S predlaganim principom bi imeli tudi oddelki občutek, koliko 
denarja imajo na voljo in bi lahko bolje planirali dejavnosti.  
 Glede pomislekov o neaktivnosti na FF, če UO ŠOFF zavrne projekte, je Anja Zidar 
pripomnila, da se na fakulteti dogaja in se bo dogajalo mnogo stvari, tudi brez financiranja s 
strani UO ŠOFF.  
 Zala je izpostavila tudi vprašljivo smiselnost financiranja ekskurzij, če se pri prispevku 
posameznega študenta to pozna le v nekaj evrih.  
 Debata se je nadaljevala pod točko razno.  
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SKLEP 5: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice UO ŠOFF.  
ZA:   10       PROTI:      VZDRŽANI:  
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

K točki 7. Poročilo ŠSFF 

 Ob odsotnosti predsednika ŠSFF Timoteja Klopčiča je Pika Kristan prebrala njegovo 
poročilo: 

"Poročilo predsednika ŠSFF za 5. redno sejo ŠOFF 

Na prejšnjem senatu smo zastavili vprašanje s strani študentov glede prostorov v 
depoju, ki od začetka še nisi bili ogrevani. Dano nam je bilo zagotovilo, da je sedaj 
vse urejeno, da je tudi vlažnost in temperatura primerna za knjige.  

Pojavili so se še dodatni problemi s Filofestom – dodaten račun – ki pa ga bodo 
morali kriti organizatorji sami. 

Potekala je evakuacijska vaja, ki je bila opredeljena kot uspešna, saj se je v 10 
minutah evakuiralo prb. 800 oseb. 

Potekal je pogovor s karierno svetovalko (oz. bo potekal na dan seje), na katerem se 
bomo predsedstvi in prodekan študent pogovarjali o vsebinah, ki nam jih karierni 
center ponuja in kaj bi si še želeli." 

 Zala je dodala nekaj več o zadnjem delu poročila. Povedala je, da so študenti izrazili 
nezadovoljstvo s kariernim centrom, saj od njih niso dobili vsebin, ki si jih želijo. Predsedstvi 
in prodekan študent so se zato sestali s karierno svetovalko. Več informacij bo sledilo na 
prihodnji seji.  

SKLEP 6: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednika ŠSFF. 
ZA: 10       PROTI: 0      VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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K točki 8. Poročilo prodekana študenta 

 Zaradi odsotnosti prodekana študenta je Zala Blazina predlagala, da se točka prestavi 
na naslednjo sejo.   

K točki 9. Razno 

     V povezavi z novim principom za določanje finanicranja projektov se je razvila tudi debata 
glede predstavnikov UO ŠOFF na fakulteti. Sarah Tkalec je izpostavila možnost, da se 
sestava UO ŠOFF preoblikuje v manjšo s predstavniki interesnih področij npr. za ekskurzije, 
mednarodno sodelovanje ter podobno in ne oddelkov.    
 O tem je tekla debata, prišlo je do dogovora, da bi v prihodnosti poskusili, na kakšen 
način bi se lahko reorganiziralo UO ŠOFF z delovnimi skupinami za interesna področja in bi 
poskusili z delovanjem na tak način. Izpostavljene prednosti take organizacije bi bili resnejši 
letni načrti društev in oddelkov, večja odgovornost predstavnika, pomembno pa bi bilo paziti 
na pristranskost pri oddelkih ter na komunikacijo in povezave med in znotraj oddelkov.    
 Med debato je bila izpostavljena tudi ideja, da se UO ŠOFF ne bi dobival samo enkrat 
na mesec na rednih sejah, ampak da bi se neuradno sestali še kdaj vmes, ko bi se lahko 
zainteresirani pogovarjali o podobnih idejah in razmišljali o izboljšanju delovanja UO ŠOFF.  

Seja se je zaključila ob 18.26. 

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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